
Referat af Generalforsamling i Farum Boldklub mandag 31-03-2025 i Klubhus Øst, Stavnsholt 

Antal deltagere 36  

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslår Bjørn Strange 

Bjørn er valgt. 

2. Valg af stemmetællere 

Afventer til behovet opstår. 

3. Formandens beretning 

Formanden fremlagde sin beretning (se klubbens hjemmeside) 

Morten Fisker U5: Er det normalt, at bestyrelsen supplerer sig med ny bestyrelsessuppleant mellem 2 
generalforsamlinger? 

Dirigenten svarer: Der indkaldes ikke til ekstraordinær generalforsamling for at ny vælge suppleant. 
Bestyrelsens sammensætning vælges/bekræftes på den førstkommende ordinære generalforsamling. 

Poul Christoffersen: Bifalder en fælles løsning med FCN. Formanden tilkendegiver, at bestyrelsen 
arbejder konstruktivt med en langsigtet fælles løsning med FCN og Furesø Kommune. 

Mulighederne for mere baneplads og parkeringsplads undersøges. 

Drøftelserne er stadig i en tidlig fase. Der er god dialog mellem parterne. 

Morten Fisker U5: Kan Lyngholm banerne benyttes.? De er ikke umiddelbart i spil, da de benyttes til 
Australsk Fodbold. Ligeledes er den nuværende bane 4 i Stavnsholt pt. ikke anvendelig. 

På spørgsmålet om indhentelse af Børneattester på 2020 årgangen, blev der svaret, at det tages der 
hånd om. 

Herefter godkendtes beretningen. 

4. Bestyrelsen forelægger revideret regnskab 

Gitte Rust: Hvad dækker posten: Indtægter vedr. Klubhus Øst over? 

Indtægten kommer fra udlån af huset til medlemmer af klubben. 

 Indtægten går til rengøring og vedligeholdelse. 

Gitte Rust: Klubben har betalt 0 kr. i bøder?  

Bøder for udeblivelse mv dækkes af holdene selv. 

Poul Christoffersen: Ønsker at få præciseret, at der under egenkapitalen er afsat 1 mio. kr. til ny 
klubhusfacilitet i vest. 

Det blev bekræftet af formanden, at det er der taget højde for i regnskabet for 2024. 

 



5. Indkomne forslag 

1) Nikolaj Brandt 

Nikolaj, fremlægger sit oplæg til ansat i Farum BK. Og gennemgår sine tanker herom. Nikolaj 
understreger at forslaget ikke er ikke ment som en kritik, tværtimod, men et ønske om at løfte klubben 
til et endnu højere niveau. Oplægget som Nikolaj har fremsendt skal ses som en bruttoliste. Listen er 
kommet til ved hjælp fra folk i klubben samt Nikolajs egne tanker. 

Formanden: I nogle andre foreninger er der lønnede ansatte og derved højere kontingenter og mindre 
frivillighed.  

Som tradition er Farum Boldklub og andre breddefodboldklubber baseret på frivilligt arbejde, hvor 
arbejdet deles ud over mange personer i foreningen. 

Der er opgaver, som ikke kan klares af en kontoransat, men bestyrelsen ser på forslaget med åbne 
arme, og det vil indgå i drøftelserne til de kommende bestyrelsesmøder.  

Jytte Kronborg: Det er vigtigt at nævne, at hvis der skal besluttes en ansættelse af forretningsfører eller 
lignende, så skal det besluttes af medlemmerne på en generalforsamling. 

Martin Senior 1: Forslaget er godt, men en kontingentstigning på 33% er i overkanten. 

Tidligere har været talt om, at lavere kontingent kunne være ”en gulerod” for Senior 1 spillere. Det 
accepteres, at det ikke kan være kontingentfrit. Senior 1 mener, at en større kontingentstigning vil 
kunne medføre at nogle spillere ikke har råd og derfor skifter klub. Overvej at ændre 
kontingentsatserne til differentieret kontingent for 18-25- årige og 25-ældre. 

Lars Roel: Lønsummen bør nok overvejes, da det virker som en meget høj løn for en ansat i en amatør 
klub, Nikolaj svarer: Det vigtige er at finde den rette person og hvilken løn denne person bør modtage. 

Gitte Rust: Kan det skabe splid hvis der er en lønnet medarbejder? 

Nikolaj Brandt afsluttede oplægget med et ønske om at stille op som suppleant til bestyrelsen. 

 

2) Martin Baranski  

1. Fremlægger forslag om bedre belysning på bane 3 i Stavnsholt. Der er bred enighed om at Farum BK 
arbejder for at få det klaret inden vinter, så banen kan udnyttes fuldt ud. 

2. Forslag vedr. hjemmesiden 

Helmer fremlægger den nye hjemmeside som forventes klar til sommeren 2025 

3. Forslag vedr. benyttelse af Klubhus Øst. Der er åbent for alle hold, som ønsker at benytte klubhuset i 
øst. I kan selv booke på hverdage.  Kontakt klubhusansvarlig, hvis I ønsker at booke i weekenden. 

4. Forslag vedr.  ungetrænere. Klubben ønsker at støtte op om unge spillere, som ønsker at træne eller 
være assistent trænere i de yngre årgange. Bør der være en gulerod til dem der ønsker at hjælpe til? 
Thomas Thilo oplyser, at vi har ungetrænere i klubben og vil kigge nærmere på hvordan vi kan tiltrække 
flere. 



5. Behov for en ny trænerguide. Steffen Jensen - Børneudviklingsansvarlig – fortæller, at der 
fremadrettet vil komme en masse justeringer og tilpasninger og at det er målet at opnå status som 
DBU Børneklub i 2025. 

Martin Chirazi (Helmers samarbejdspartner vedr. ny hjemmeside) informerer om en mulig FAQ -
funktion på hjemmesiden, hvor alle trænere kan læse mere info. 

6. Forslag vedr. specialiseret træning. Michael Nielsen: Specialiseret træning hører hjemme i de ældre 
ungdomsårgange. Hvorimod den teknik træning som Helmer laver, er det helt rigtige tilbud for U9-U11, 
hvor Farum BK virkelig gør en forskel.  

Helmer informerer om, hvordan teknik træning foregår i Farum Boldklub. 

 

Emner til drøftelse: 

Børneudvikling og holdstørrelser og ensartet træningsfilosofi samt træningsapp til trænere.  Steffen 
Jensen informerer om, at der snarligt meldes noget ud, inden sommerferien 2025 

 

6. Valg af bestyrelse 

På valg er Thomas Thilo og Michael Nielsen (begge genopstiller) 

Begge er genvalgt. 

 

7. Valg af suppleanter 

På valg er Bo Massesson (genopstiller ikke) 

Nikolaj Brandt opstiller som suppleant. Nikolaj er valgt ind som suppleant. 

 

8. Valg af revisorer og revisorsuppleanter 

Jytte Kronborg og Lennart Christiansen er på valg. 

Begge er genvalgt 

Ole Kirketerp er villig til at fortsætte som 2. revisorsuppleant. 

Preben Gulløv træder efter aftale ind som 1. revisorsuppleant  

 

9. Valg af fanebærer 

Lennart Christiansen har bedt om at fratræde. 

Ingen stillede op til hvervet som fanebærer. Bestyrelsen arbejder videre med at finde en ny fanebærer. 

 



10. Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen foreslår følgende ændrede kontingentsatser underbygget af budget for 2025: 

Passivt medlemskab - 300 kr./årligt (uændret) 

Op til U9 - 1.200 kr./årligt (nuværende 1.125 kr./årligt) 

U10 til U19 - 1.800 kr./årligt (nuværende 1.650 kr./årligt) 

Senior og ældre (med holdleder) - 1.800 kr./årligt (nuværende 1.650 kr./årligt) 

Senior og ældre (med betalt træner) - 2.100 kr./årligt (nuværende 1.950 kr./årligt) 

Motionshold (med holdleder) – 650 kr./årligt (nuværende 600 kr./årligt)  

Kontingentændringer er godkendt. 

 

11. Eventuelt 

Martin Baranski har oplevet at FCN samarbejdsklubber har større gavn, herunder coaching af trænere 
end Moderklubben. Bestyrelsen drøfter det med FCN.  

Farum Boldklub vil få adgang til trænings-app. Der meldes ud til alle hold, når det er klar. 

Nogle FCN samarbejdsklubber har haft besøg af FCN-spillere til en træning. Kan dette lade sig gøre i 
Farum BK også? 

 

Generalforsamlingen sluttede i god ro og orden med vingave til dirigenten og hurra for Farum Boldklub.  

 

Farum 9. april 2025 

Således godkendt     

Bjørn Strange, dirigent     

  


